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7 juli 2025 was de laatste dorpsraadbijeenkomst voor de zomervakantie. Er was een volle 
agenda. Begonnen werd met een nieuwe groepsfoto van de dorpsraad, deze groepsfoto is 
gemaakt door Rita Pünt bij erve Löwkeboer. Daarna werd de bijeenkomst voortgezet in de 
Haambrink.  
 
HERIJKING MAATSCHAPPELIJK AKKOORD TUBBERGEN 
De Herijking Maatschappelijk Akkoord Tubbergen kwam aan bod. 17 maart 2025 is een 
delegatie van de gemeenteraad Tubbergen in gesprek gegaan met de dorpsraad en een 
aantal inwoners van Harbrinkhoek-Mariaparochie. De gemeenteraad heeft alle negen dorpen 
bezocht om ideeën en ervaringen op te halen over thema’s als wonen, werkgelegenheid, 
ontmoetingsplekken, economie, buitengebied, gezondheid, welzijn en duurzaamheid en om 
uitleg te geven over de Visie Tubbergen op weg naar 2040.  
Het belangrijkste punt in de Herijking Maatschappelijk Akkoord voor ons dubbeldorp is het 
thema WONEN. De gemeente wordt opgeroepen proactiever op te treden in het beschikbaar 
maken van bouwlocaties en goed te communiceren over de status van de ontwikkelingen. 
Starterswoningen, kleinere appartementen en zorgcombinaties worden genoemd als 
noodzakelijke toevoeging aan het woningaanbod. De dorpsraad gaat, vooruitlopend op het 
nieuwe DorpsAmbitiePlan, direct na de zomervakantie in gesprek met de gemeente over de 
WOONVISIE Harbrinkhoek-Mariaparochie.  
 
PLAN DANNENKAMP 5 
In het plan Dannenkamp 5 zijn positieve ontwikkelingen te melden. De betrokkenen hebben 
onlangs weer om om tafel gezeten en daarbij zijn vorderingen geboekt en afspraken 
gemaakt. Het streven is voor einde van dit jaar het ontwerp-omgevingsplan ter inzage te 
leggen.  
 
WETHOUDERS TUBBERGEN EN ALMELO 
Na de zomervakantie gaat de dorpsraad ook in gesprek met de nieuwe wethouder van de 
gemeente Almelo, Jeffrey Hinnen. Dit gezamenlijk met Tubbergse kernwethouder Hilde 
Berning. Dit gesprek is een vervolg op het gesprek dat de dorpsraad en 
ondernemersvereniging juli 2024 hadden met de (kern)wethouders. In 2024 kwamen aan 
bod de verkeersafwikkeling én VERKEERSVEILIGHEID bij de kerk, de kruising met de 
Noordegraafsingel, bij school en de Almeloseweg. In 2024 was ook de toestroom van 
Almelose leerlingen op de Tubbergse Alphonsusschool een thema, stoppende boeren, 
leegstaande panden en de dorpsvisie HM. Dit zijn nog steeds actuele thema’s voor het 
eerstvolgende gesprek met de wethouders. 
 
DORPSONDERSTEUNER 
In het najaar wordt door de gemeenteraad Tubbergen hopelijk goedkeuring gegeven aan de 
structurele inzet van een DORPSONDERSTEUNER voor Harbrinkhoek-Mariaparochie. Tot 
nu toe zijn er vier dorpsondersteuners actief in de gemeente Tubbergen. De dorpsraad heeft 
een lijst met potentiële namen voor een werkgroep samengesteld met diversiteit uit 
verschillende hoeken. De komende tijd zullen er inwoners worden benaderd om plaats te 
nemen in deze werkgroep Dorpsondersteuner. De werkgroep is verantwoorderlijk voor de 
werving van de dorpsondersteuner en zal de eerste maanden de dorpsondersteuner 
intensief begeleiden om ons dubbeldorp, de verenigingen, clubs en haar inwoners goed te 
leren kennen.  
 
DORPSAPP 
Tijdens de school- en volksfeesten 14 juni is de DORPSAPP HM succesvol geintroduceerd. 
Inmiddels zijn er al 800 downloads van de Dorpsapp HM in de app- en playstore. Al het 
Haarbigse nieuws en de dorpsagenda in één Dorpsapp onder het motto MET MEKAAR, 
VEUR MEKAAR! Je hebt geen facebook of instagram nodig. De Dorpsapp is een 



informatiekanaal. Liken en reageren op berichten kan niet. Bijna alle verenigingen en clubs 
uit ons dubbeldorp doen mee. Onlangs is een presentatie gehouden en uitleg gegeven over 
de Dorpsapp in Buurtkamer de Noaber. Download hier de dorpsapp: 
https://www.dorpsraadhm.nl/dorpsapp 
 
TOEKOMSTVISIE HM 2040-2050 
De Dorpsraad HM gaat samen met Anno.nu en de inwoners van Harbrinkhoek-
Mariaparochie een DorpsAmbitiePlan opstellen. Inmiddels is de subsidieaanvraag, circa 
25.000 euro, voor het DorpsAmbitiePlan goedgekeurd door de provincie Overijssel. 
Binnenkort volgt een eerste gesprek met Anno.nu/Eeckhof over de uit te stippelen route naar 
het DorpsAmbitiePlan Harbrinkhoek-Mariaparochie. In het DorpsAmbitiePlan komen aan bod 
de thema’s: wonen, zorg, (verkeers)veiligheid, recreatie, ondernemen, sport & bewegen, 
duurzaam en communicatie. De thema’s en de urgentie hiervan worden samen met de 
inwoners van ons dubbeldorp bepaald. 
De vraag moet niet zijn: wat doet mijn dorp voor mij maar wat kan ik doen voor mijn dorp!  
 
RONDVRAAG 
In de rondvraag kwamen aan de orde de herinrichting van de Almeloseweg en de 
verkeersveiligheid op de Almeloseweg. Binnenkort worden er vragen gesteld aan de 
projectleider/ambtenaar over de hoge snelheden op met name het stuk vanaf garage 
Lesscher tot aan de Noordegraafsingel. Welke maatregelen zijn hier nog te treffen? Zijn 
snelheidscontroles afdoende? Er leven bij de dorpsraad en inwoners verschillende vragen 
over het gevoel van onveiligheid op dit weggedeelte. 
De OVHM, Ondernemersvereniging Harbrinkhoek-Mariaparochie, stelt twee welkomstborden 
beschikbaar bij de ingang van Harbrinkhoek en van Mariaparochie. 
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